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Készült: 2011. július 19. napján, Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatal 
tanácskozó termében. 

 
Tárgy:     Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület rendkívüli ülése. 
 
Az ülést vezeti:    Nagy Imre polgármester 
 

Jelen vannak 
 

Szavazati joggal:  Nagy Imre polgármester 
Bencs Gábor képvisel� 
Gazda Lajos képvisel� 
Lakatos Jen� képvisel� 
Ráduly József  képvisel� 
Seb�k Lajos képvisel� 

 
(Kezdéskor 6 f�, ülés végén 6 f�.) Jelenléti ív mellékleve. 
 
Távolmaradását Dr. Varga Eszter képvisel� bejelentette. 

 
Tanácskozási joggal az ülésen részt vett:  Likai-Tóth Adél  jegyz�   
 
Meghívottak: Hronyecz Norbert, Mézes István, Simon Zoltán, Varga Attila, Kiss 
Gábor. 
 
Nagy Imre polgármester: köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 
f�s képvisel�-testületb�l 6 f� jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja. 
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Bencs Gábor és Seb�k Lajos képvisel�ket. 
Ismerteti a napirendi pontokat, javasolja annak elfogadását. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Hiányolja az ÉRV vezet�inek meghívását. Döntés született 
a víz- és szennyvízdíjról, amely 1.000 Ft. Javasolja napirenden megtárgyalni az ÉRV 
számlák tartalmát. 
 
Nagy Imre polgármester: Rendben, 6. napirendi pont legyen az ÉRV tájékoztató 
megtárgyalása.  
 
A képvisel�-testület 5 igen, 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
146/2011.(VII.19.) Önkormányzati Határozat 

 
Napirend pontok elfogadásáról, jegyz�könyv hitelesít�k személyér�l 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi 
pontokat tárgyalja meg:  

 
1. Indítványok, bejelentések 
2. A Sajóvölgye Focisuli Egyesülethez való csatlakozás megtárgyalása 



3. Déryné Szabadid�központ és Városi Könyvtár intézmény vezet�i pályázat 
értékelése. 

4. Az SVSE támogatásának megtárgyalása 
5. A polgár�rség támogatásának megtárgyalása 
6. Lizi London Kft. pályázatíró cég tájékoztatója 
7. Az ÉRV által kiadott számlák tartalmának megtárgyalása 

 
Jegyz�könyv hitelesít�: Bencs Gábor képvisel� és Seb�k Lajos képvisel�. 
 
 
1. napirendi pont: Indítványok, bejelentések 
 
     
Nagy Imre polgármester:  A következ�kr�l tájékoztatja a testületet. 

- Megkereste az Önkormányzatot garázssor ügyben a felszámoló cég. 
- Megkereste az Önkormányzatot a Sajóvölgye Focisuli, a csatlakozás 

ügyében. 
- Megkereste az Önkormányzatot a TEVA, támogatással kapcsolatosan. 
- Beadvány érkezett sport ügyben. 
- Tet�építés: a szerz�dést megkötötték a kivitelez�vel. Bevonta a munkálatokba 

az építési kollégát. Az Önkormányzat biztosítja a konténert a cserép 
törmeléknek. A cserepek esetleges értékesítésér�l kés�bb kell dönteni.  

 
Lakatos Jen� képvisel�: Nem döntöttek arról, hogy az Önkormányzat szállíttatja el 
a cserepet és biztosít hozzá munkásokat is. 
 
Ráduly József képvisel�: Felháborítónak tartja, hiszen nem volt a pályázatban, 
hogy ezt kérik. Ingyen adjuk a konténert és az embereket. Arcul csapása a másik két 
vállalkozónak. Négy közmunkás dolgozik ott, ami nem megengedhet�. Amennyiben 
a testület megszavazza, csak abban az esetben biztosítsunk munkásokat és 
konténert a munka elvégzésére. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Ez így nem m�ködhet. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Nem szerepelt az ajánlatban, hogy a vállalkozó szállítja a 
cserepet, ezért nem lehet követelni rajta, hogy ezt � szállítassa el. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: A szerz�dést � készítette, és azért felel�sséget vállal. Arról, 
hogy ott közmunkások dolgoznak, nem tudott. Elmondja, hogy abban az esetben, ha 
olyan kérdés eldöntése szükséges, amely a vállalkozási szerz�désben nem 
szerepel, a döntés meghozatalának joga a képvisel�-testületet illeti, polgármester 
vagy jegyz� nem dönthet.  
 
Gazda Lajos képvisel�: Sorozatosan önkényesen dönt a polgármester, vonja 
felel�sségre a testület. A földszállítással, tereprendezéssel kapcsolatosan a 
csütörtöki napon átadott egy rajzot, hogy annak megfelel�en végeztesse el a 
feladatot a polgármester. Ez eddig nem történt meg. Javasolja, hogy állítsák le az 
Önkormányzat által rendelkezésre bocsátott konténer biztosítását, oldja meg a 
vállalkozó a lebontott cserép elszállítását. Ne adjon az Önkormányzat segítséget 
(közmunkásokat) a vállalkozónak. 



Ráduly József képvisel�: Egyetért Gazda Lajos képvisel� javaslatával. 
 
Nagy Imre polgármester: Aki egyetért azzal, hogy vonjon felel�sségre a testület a 
MESZ épületének tet�felújításával tett intézkedésem miatt, szavazzon. 
 
A szavazás idejére a polgármester távozik a teremb�l. 
 
A képvisel�-testület 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
147/2011.(VII.19.) Önkormányzati Határozat 

 
A polgármester felel�sségre vonásáról 

A képvisel�-testület 
 
Nagy Imre polgármester ellen fegyelmi eljárást indít a volt bölcs�de épület 
tet�felújításával kapcsolatos intézkedései miatt. 
 
Felel�s: képvisel�-testület 
Határid�: azonnal 
 
Nagy Imre polgármester visszajön az ülésterembe. 
 
Nagy Imre polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a tet�felújítás területén 
közmunkás ne dolgozzon, az önkormányzat ne biztosítsa a törmelékelszállítást, 
szavazzon. 
 
A képvisel�-testület 4 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
148/2011.(VII.19.) Önkormányzati Határozat 

 
A bölcs�de tet� felújítására vonatkozó intézkedésr�l 

 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy közmunkás a bölcs�de épület tet�felújítás 
területén nem dolgozhat, az önkormányzat nem finanszírozza a törmelék elszállítás 
költéseit. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Utólag hogyan lehet kötelezni egy vállalkozót arra, hogy 
szállítsa el a törmeléket. 
 
Nagy Imre polgármester: Az egyenleg 115 millió forint, ebb�l lekötve 70 millió és 45 
millió forint a folyószámlán van. 

- Kozák Norbert Erkel F. 23. szám alatti lakos 2011. áprilisban részt vett a 
M�vel�dési Bizottság ülésén. Kérdezi, milyen támogatást tud nyújtani az 
Önkormányzat a fiatalokat megmozgató Egyesületnek, milyen kritériumnak 
kell megfelelni. 



Lakatos Jen� képvisel�: Az SVSE támogatása tartalmazza a tömegsportot is. 
 
Ráduly József képvisel�: Ez egy érdekl�dés, tudjuk meg mit szeretne. Nincs 
bejegyezve az Egyesület. Integrálódhatott volna az SVSE-be, és azon belül lehetett 
volna a tömegsporttal foglalkozni. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Afel�l érdekl�dik, hogy mit akarnak megvalósítani? 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Át kell adni Ráduly Józsefnek és � majd elmondja mi a 
véleménye. 
 
Nagy Imre polgármester: A garázsszövetkezettel kapcsolatban: 
Pályázatot írtak ki, kérik az Önkormányzatot nyújtsa be igényét 1 millió forinttal, 
azokkal a feltételekkel, amit a korábban hozott határozat tartalmaz. 100.000 Ft 
kauciót kell befizetni, ha pályázatot nyújt be az Önkormányzat. Ha másik pályázó 
nyeri el, nem rendezi le a tulajdonosi jogokat. Az Önkormányzat vagyona 
gyarapodna és a lakosság javát szolgálná a terület. Augusztus 15-ig lehet benyújtani 
a pályázatot. 
 
Ráduly József képvisel�: A kaució beszámít a vételárba. A korábbi feltételekkel 
történne a megvásárlás. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Mennyivel gyarapodna az Önkormányzat vagyona? 
 
Nagy Imre polgármester: Kb. 7 millió forint lenne a vagyon. A garázsok alatt lév� 
földterület és az ahhoz tartozó terület. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Javasolja a pályázat benyújtását a korábbiak szerint. 
 
A képvisel�-testület 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
149/2011.(VII.19.) Önkormányzati Határozat 

 
Az Els� Sajóbányi Garázs Szövetkezet értékesítésére kiírt pályázaton való 

részvételr�l 
A képvisel�-testület 
 
- Úgy döntött, hogy az Els� Sajóbábonyi Garázs Szövetkezet „v.a.” (3792 
Sajóbábony, Lakótelep hrsz. 78.) gazdálkodó szervezet végelszámolása során a 
Garázs Szövetkezet tulajdonát képez� Sajóbábony 781 hrsz.-ú ingatlan 
tulajdonjogának értékesítésére kiírt pályázaton részt vesz.  
 
- A vételárat 1.000.000 Ft azaz Egymillió forint összegben jelöli meg. A bánatpénz 
megfizetését az Önkormányzat vállalja, melynek összege 100.000 Ft azaz Százezer 
forint.  
 
- Vállalja továbbá, hogy a terület megosztását 1 éven belül rendezi, azt követ�en a 
garázstulajdonosoknak 10.000 Ft-ért garázsonként tulajdonba adja.  



- A megosztott területen a két garázssor közötti út karbantartását és üzemeltetését 
szintén vállalja az önkormányzat.    
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: 2011. augusztus 15. 
 
Nagy Imre polgármester: TEVA – Elfogadja azt a javaslatot, hogy szabadtéri 
színpadot és szabadtéri bútorokat készítenek. Költségvetést kérnek ehhez. A 
hozzájárulásuk kb. 1 millió forint. A munka várható befejezése szeptember közepe. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Olyan költségvetés készüljön, amire 1 millió forint elég 
lenne, ne 3 millió forint legyen. 
 
Nagy Imre polgármester: A színpad 14 x 6 vagy 8 méter lesz. 
 
Ráduly József képvisel�: Eddig a sportkerítésr�l volt szó és az 1-es kapu el�tti 
területr�l. Mikor volt szabadtéri rendezvény az iskolában. Igénybe fogják-e venni a 
szabadtéri színpadot. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Pódium vagy színpad készül-e. 
 
Nagy Imre polgármester: Szabadtéri színpad készül majd oszlopokkal, lehet�séget 
biztosítva a lefedésre. Az iskola örül ennek. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Költségvetést készíteni kellett volna. 
 
Nagy Imre polgármester: ÁMK igazgatóval, egységvezet�vel járták a területet. Ha 
nem kap javaslatot, nem tud terveztetni, költségvetést készíttetni. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Nem szabad elveszíteni ezt a felajánlást. Elfogadja az 
elképzelést. Nem kell túllépni a keretet, ebb�l kell kigazdálkodni. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Az iskolakerítés felújításakor is igénybe vehettük volna 
�ket. 
 
Nagy Imre polgármester: Ha bejelentés köteles, akkor terv kell hozzá. 
 
Ráduly József képvisel�: Lehetne gondolkodni másik alternatíván is. 
 
Nagy Imre polgármester: Minden árajánlat készítése el�tt terv kell, hogy mire adjon 
árajánlatot. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Döntsenek abban, hogy támogatják-e a színpad 
elképzelést az iskolaudvaron. 
Lakatos Jen� képvisel�: A megépítése kb. 3 millió forintba kerülne. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Jó lenne, ha burkolóval fednék le, mert csúszik. 
 



Likai-Tóth Adél jegyz�: Az ÁMK megszüntetése miatt szükséges, a lehet� 
legrövidebb id�n belül dönteni az alapító okiratokról. Javasolja a testületnek, adja ki a 
feladatot a jegyz�nek. 
 
Nagy Imre polgármester: Szavazásra teszi a jegyz� javaslatát. 
 
A képvisel�-testület 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
150/2011.(VII.19.) Önkormányzati Határozat 

 
Felhívás átalakító okirat, alapító okirat elkészítésére  

 
A Képvisel�-testület 
 
Felhívja a jegyz�t, hogy az ÁMK átalakító okiratát, az általános iskola, az óvoda és a 
DSZK alapító okiratát készítse el. 
 
Felel�s: Likai-Tóth Adél jegyz� 
Határid�: 2011. június 28. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Elmondja, hogy a gyermekek nyári étkeztetésének 
költsége:         Ft / ebéd. 

 
Nagy Imre polgármester: Aki egyetért a nyári étkeztetés finanszírozásával 
szavazzon.  
 
Szavazatarány: 3 igen, 2 nem, 1 tartózkodik, ezért a szavazás eredménytelen, a 
testület határozatot nem hozott. 
 
Ráduly József képvisel�: Rejdovai jutalomüdülésre augusztus 8-án indulnak a 
gyerekek. Történt-e intézkedés, az iskola összeírta a létszámot? A felel�st kell 
eldönteni, aki szervezze a táborozást. 
 
T�zoltószertár: használják most is. Ha ki van adva, miért nem fizetnek bérleti díjat, 
ha nincs kiadva, miért használják mégis? 
Sportlétesítmény: elment a MESZ vezet�höz. Gázóra tároló húzza a falat, mert 
hozzácsavarozták a tárolót. Fel kell venni a kapcsolatot a SVIP-pel, hogy javítsa meg 
vagy bontsa el az Önkormányzat. 
A küls� bizottsági tagok kapnak-e meghívót a rendkívüli ülésre? Javasolja, hogy 
kapjanak róla értesítést. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Ügyelni fognak rá. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Ígéretet tett a polgármester arra, hogy jegyz�könyvet ír 
azzal a céggel, aki a földet szállítja. A mai nap volt a határid�, elkészült-e? 
Id�sek otthonából ismét panasz érkezett, hogy a csomagosztásból kimaradtak. 
Tisztázni kell, adható-e nekik. 



Közterület felügyel� választáskor felkérték a polgármestert a föld szállíttatásának 
leállítására, rajzot is adtak, hogyan javítsák ki a már feltöltött területet. Ennek 
ellenére ismét került oda föld. 
 
Nagy Imre polgármester: Leállította a szállítást, átadta a MESZ vezet�nek a rajzot. 
 
Bencs Gábor képvisel�: - Hogy áll a kamerázás ügye, van-e szerz�dés, és milyen 
határid�vel. 
Mikor lesz edz�terem? Megoldást kell találni. 
50.000 Ft-ot szavazott meg a testület egy kosárlabda palánkra, egyr�l döntöttek, de 
kett� van helyette. Miért? 
 
Nagy Imre polgármester: Kamera – a kapitánysággal egyeztetni kell, nélküle nem 
lehet. Közterület-felügyelet el�terjesztésére jelöljük ki a kamarák helyeit.  
 
Gazda Lajos képvisel�: Kosár palánk – kett�t vettek, de rossz min�ség�t. 2,3m-re 
kell felszerelni a MESZ vezet� szerint. Nem tudnak megegyezni, hová helyezzék és 
milyen magasra. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Lehet�ség van a B. Tóth Imre házának megvásárlására. A 
legkisebb falunak is van tájháza. Meg lehetne mutatni az ide érkez�knek. 7 millió 
forintért szeretnék eladni. 
Szükség van egy 9 személyes autóra a településnek. Használatát le kell szabályozni. 
Mindenképpen meg kell venni. 
Sokan azért problémáznak, hogy miért nem szélesebb és mikor fejezik be a járdát. 
Közzé kell tenni a kezdést és a befejezést. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Egyet ért a tájház felvetésével. Az épülettel is. 
A kisbusz vásárlásra pályázzon az Önkormányzat. 
Aláírást is gy�jtenek a járda építése ellen. 
A járdát világítással gondolták el. Hogyan lehetne ezt kiépíteni. Meg kell kérdezni 
Sajókeresztúrt, hogyan lehet elvégezni kedvezményesen, kis kandeláberekkel. 
Kezdeményezi, hogy kérjenek ajánlatot a kivitelezésére.  
 
Lakatos Jen� képvisel�: Kié az 1-es kapu el�tt a kocsibeálló? Ha az Önkormányzat 
odaadná azt a területet, társadalmi munkában kialakítanák a szül�k.  
Elszaporodott a patkány. Javasolja, hogy személy szerint vegyék át a tulajdonosok a 
rágcsálóirtó szereket. 
Hol tart a Heged�s féle ügy- ingatlanvásárlás? 
A buszmegállót megrongálják, bevitték a MESZ vezet�nek az elemet, nem került 
vissza, most már újabb részét rongálták meg. 
Építményadó: 5.000 m2 -rel csökkent a terület. Nem érti, hogy miért. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Miskolc-Tapolcán a garázsok alapterületét írják össze. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Minden építményadóval kapcsolatos ügyiratot átnéztek. 
Március 31-én ÉMOP-3.2.1/F-10 patakmeder felújítására vonatkozó pályázatot a 
Polgármesteri Hivatal nyújtotta be, holott a pályázaton csak Önkormányzatok 
vehetnek részt. Meg kell er�síteni a testületnek, hogy a Polgármesteri Hivatal által 
benyújtott pályázat benyújtója valójában Sajóbábony Város Önkormányzata.  



Nagy Imre polgármester: szavazásra teszi. 
 
A képvisel�-testület 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
151/2011.(VII.19.) Önkormányzati Határozat 

 
ÉMOP-3.2.1/F-10 kódszámú pályázaton való önkormányzati részvétel meger�sítése 
 
A Képvisel�-testület 
 

1. Felhatalmazza a polgármestert és a jegyz�t az ÉMOP-3.2.1/F-10 pályázati 
konstrukcióban történ� pályázat benyújtására. 

 
2. Meger�síti azt, hogy a 2011. 03 .31. napján az ÉMOP-3.2.1/F-10 pályázati 

konstrukcióban Sajóbábony Város Önkormányzatának Polgármesteri Hivatala 
nevében benyújtott pályázat szándékuk szerint Sajóbábony Város 
Önkormányzatának nevében benyújtott pályázatnak min�sül. 

 
Határid�:  azonnal 
Felel�s:  Nagy Imre polgármester 
 
Nagy Imre polgármester: Fényképes feljelentés alapján Sajóbábonyban járt a 
Környezetvédelmi Felügyelet, a földhordás helyszínét vizsgálták. Eljárást indít a 
vállalkozó és az Önkormányzat ellen, mert olyan földet szállítottak ide, amibe 
betontörmelék is van. Ezek után nem hinné, hogy már a vállalkozó vitte oda a földet. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Kerítést toltak el azon a területen, abból származik a beton. 
 
Nagy Imre polgármester: A föld az föld és nincs benne beton, mert akkor már 
hulladék. Ismerteti a jegyz�könyv tartalmát. Kérte a Kft. vezetését, hogy beszéljék 
meg, kapott-e másolatot a jegyz�könyvb�l. 
A végeredmény lett volna fontos, a kialakítás, a terület rendezése cserjékkel. 
Vízszintes területet akartak kialakítani, hiszen azon a területen a legjobb a 
vízelszivárgás. Az valószín�, hogy a tanya felé kiszállított törmeléket is el fogja 
szállítani a vállalkozó. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Az ólak építésekor mindig maradt ott betontörmelék. 
 
Nagy Imre polgármester: Tájékoztatja a testületet arról, hogy az iskola igazgató 
pályázat elbírálása után bejelentés történt a Kormányhivatalhoz. Felolvassa a 
Kormányhivatal levelét. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Visznekinét bízták meg régen is, mert nem felelt meg a 
pályázat elbírálása. Kit lehet most megbízni? 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Továbbra is olyan személy bízható meg, akinek van 
szakvizsgája vagy közoktatás-vezet�i vizsgája. 4 f� van ilyen az iskolában. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Vargánéé volt az egyik legjobb pályázat korábban. 



Bencs Gábor képvisel�: A szakért�i véleményben sem volt benne, hogy nem 
alkalmas a pályázó. 
 
Nagy Imre polgármester: 2010. január 1-t�l változott meg a jogszabály. 
Javasolja, hogy 2011. július 28.-án 13,00 óra rendkívüli ülésre jöjjön össze a testület, 
és el�készítés után döntsenek az iskolaigazgató megbízásának visszavonásáról. 

 
Likai-Tóth Adél jegyz�: A Hivatalban nem folyik a munka gördülékenyen. Tisztázni 
szeretné, hogy a közterület-felügyel�t Binda Pálné álláshelyére gondolták-e. Lehet-e 
gondolkodni egy pályakezd� középiskolai végzettség� köztisztvisel� alkalmazásán? 
Lenne különbség Binda Pálné bére és az új kezd� dolgozó bére között. Elmondja, 
hogy els�sorban helybeli lakost alkalmazna. Szükség van a titkárságon egy f� 
köztisztvisel� alkalmazására. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Azt tervezték az adó helyére vesznek fel embert, a Nagy 
Istvánné és Binda Pálné helyére nem vesznek fel csak egy embert. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Er�síteni akarja a szabálysértést és a birtokvédelmet. A 
létszámot feltölthetné, de nem akarja a képvisel�k háta mögött tenni. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Közmunkaprogrammal nem lehet betölteni az állást? 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Hatósági munkát csak kinevezett köztisztvisel� végezhet. 
 
Ráduly József képvisel�: Bízik a jegyz�ben, ha kell, rábólint. A költségvetésben 
benne van a bér. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Támogatja, ha szükség van rá. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Támogatja. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Kellene a PB elnök is a döntéshez. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Hozott-e már feljelentést a közterület-felügyel�. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Talált gondokat, de mindent fel kell építeni, a testületnek 
meg kell alkotnia azokat a rendeleteket, melyek alapján a közterület-felügyel� 
hatékonyan dolgozhat. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Este járnak szekérrel a hegyre, nincs lámpájuk, a 
közterület-felügyel� megállíthatná, megbüntethetné �ket. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Az elágazásnál Sajóecseg felé világít a közvilágítás, 
Sajóbábony felé nem.   
 
 
 
 
 
 



 
2. napirendi pont:     A Sajóvölgye Focisuli Egyesülethez való        
                                        csatlakozás megtárgyalása. 
 
 
Nagy Imre polgármester: Országgy�lési képvisel� jelezte a Focisuli Egyesület 
létrehozását, melyet az állam is támogatni fog. Tagdíjat is megállapítottak, 1.000-
5.000 f�s település esetén 100.000 Ft/év a támogatás. Arra kérték az 
Önkormányzatot, hogy legyen biztosítva egy alközpont Sajóbábonyban. Arról kell 
dönteni, hogy az Önkormányzat csatlakozik-e az Egyesülethez, hozzájárul-e ahhoz, 
hogy itt legyen az egyik alközpont. 
 
Bencs Gábor képvisel�: Mivel jár ez az alközpont, milyen kötelezettséget jelent? 
 
Nagy Imre polgármester: Gondoskodnak a gyerekek ideszállításáról és az 
ellátásukról. A pálya használatot is együttm�ködés alapján finanszírozzák. 2012. 
január 1-t�l az állam olyan lehet�séget biztosít, hogy a vállalkozók az adójuk 
bizonyos %-ával támogathatják. 
 
Ráduly József képvisel�: Lakossági fórumon ezt már említették. Ha ez 
folyamatosan m�ködne, jó lenne a településnek. Ide is járhatnának a gyerekek 
iskolába, itt étkeznének. Javasolja, hogy az elvi hozzájárulást adják meg addig, amíg 
nem tudnak pontosat. 
 
Nagy Imre polgármester: Minimum 100.000 Ft-ot biztosítani kell. Finanszírozásról 
még nem kapott konkrét tájékoztatást. 
 
Ráduly József képvisel�: Ha nem tudják minek lesz tagja az Önkormányzat, mire 
fizetik a 100.000 Ft-ot. Jó lenne valami konkrét tájékoztatás. 
 
Gazda Lajos képvisel�: A sporttelep ki van adva üzemeltetésre. Ez nem jelent-e 
gondot. 
 
Nagy Imre polgármester: A SVIP üzemelteti, haszonélvez�je a SVSE - ha jön egy 
újabb használó, aki hajlandó üzemeltetési költséget is fizetni - nem lehet gond. 
Lehet, hogy a számlát a SVIP adja, de az Önkormányzat el�legezi meg az 
üzemeltetési költséget. Így lehet, hogy � adja a számlát. 
Lakatos Jen� képvisel�: Ha itt lesz az alközpont minden további nélkül támogatja a 
100.000 Ft-ot. 
 
Nagy Imre polgármester: Azzal kereste meg a két szervez�, hogy vállalják az 
alközpontot. Ha nem itt lesz az alközpont és pl. Sajószentpéterre járnak majd a 
gyerekek, akkor ez az Önkormányzatnak nem fog pénzbe kerülni, hiszen az 
Egyesület szállítja �ket. Aki egyetért azzal, hogy csatlakozzunk a Sajóvölgye Focisuli 
Egyesülethez kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 4 igen, 2 tartózkodik szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

 



Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
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A Sajóvölgye Focisuli Egyesülethez való csatlakozásról 

 
A képvisel�-testület 
Úgy döntött, hogy Sajóbábony város csatlakozik a Sajóvölgye Focisuli Egyesülethez, 
vállalja a tagdíjat, melynek mértéke 100.000 Ft / év. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal. 
 
 
 
3. napirendi pont: A Déryné Szabadid�központ és Városi Könyvtár 
intézményvezet�i pályázatainak értékelésére. 
 
 
Bencs Gábor képvisel�: Nem lehetett volna hamarabb megküldeni az anyagot. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Csütörtökön, pénteken tudtuk feldolgozni az anyagot. 
 
Nagy Imre polgármester: A mai ülésre egy pályázót hívtunk meg.  
 
Bencs Gábor képvisel�: Javasolja, hogy hallgassák meg. 
 
Varga Attila pályázó bejön az ülésterembe. 
 
Nagy Imre polgármester: Köszönti és megkérdezi, hogy nyílt vagy zárt ülésen 
tárgyaljon a testület. 
 
A pályázó zárt ülést kér. 
 
Nagy Imre polgármester: a Déryné Szabadid�központ és Városi Könyvtár 
intézményvezet�i pályázatainak értékelésére zárt ülésen történik, a zárt ülésr�l külön 
jegyz�könyv készül.  
 
 
 
4. napirendi pont:   Az SVSE támogatásának megtárgyalása 
 
 
Hronyecz Norbert: Ismerteti a SVSE költségvetését. Tájékoztatásul elmondja, hogy 
a tegnapi napon 63 f�vel tisztújító közgy�lést tartottak, megválasztották az új 
vezet�séget. A tömegsportra szeretnének többet fordítani, a bitumenes pályára 
kosárpalánkot elhelyezni, tekeversenyt, n�i labdarúgást szeretnének rendezni. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Túlzottnak tartja, hogy éves szinten kb. 8 millió forinttal 
támogassák az Egyesületet. 



Ráduly József képvisel�: A M�vel�dési Bizottság tárgyalta az Egyesület 
támogatását. Jelen volt Hronyecz Norbert is. A Bizottság álláspontja: éves szinten 6 
millió forint támogatást kapjon az Egyesület, ebben legyen benne a 3,3 millió forint 
amit már kaptak, ebb�l oldják meg a tömegsportot is.  
Nem javasolja a támogatást addig, míg nem rendez�dik a m�ködés. Az új 
költségvetés meglepte. Több mint amit év elején kértek. Ez nem takarékos. 
Semmiképpen nem támogatja. 
 
Hronyecz Norbert: Amit kaptak idáig, abból az el�z� évi kiadásokat is rendezték, 
ezért több a költségvetés. Nem jelenti azt, hogy el kell költeni az egészet, ha kérik 
elszámol havonta vagy negyedévente. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Közel 80-100 embert mozgat meg az Egyesület. Javasolja 
az el�z�ekben benyújtott költségvetés megítélését a tömegsporttal együtt. Az 
Önkormányzatnak is jobban oda kell figyelni. 7 millió forintot támogatja. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: A Ráduly József javaslatát támogatja, szerezzenek 
sportorvosokat. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Az el�z� vezetés 5,8 millió forintot kapott. Ki vállalja fel az 
el�z� vezetés által elkövetett hiányosságokat. 
A támogatás mértékénél � is 6 millió forintot tudna elfogadni. Ki a f� szponzora az 
Egyesületnek. 
 
Hronyecz Norbert: Az Önkormányzat. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Tetszenek ez elképzelések, ha jobban megmozdul a 
település, akkor a jöv�ben szívesebben fogja majd támogatni. 
 
Ráduly József képvisel�: Sajószentpéter 3 millió forinttal finanszírozza az 
Egyesületet. Takarékosságról volt szó, ez nem az. A közgy�lés nem felelt meg az 
elvárásoknak. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Törekedni kell minél nagyobb jegybevételre.  
 
Hronyecz Norbert: Oda fog figyelni erre is, szeretnék visszaszerz�dtetni a 
sajóbábonyi sportolókat. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Ki fogja felvenni a pénzt? 
 
Hronyecz Norbert: Megkér egy ügyvédet, aki lebonyolítja az elnökség átvezetést. 
 
Nagy Imre polgármester: kéri, szavazzon a testület az SVSE támogatásáról, aki 
egyetért azzal, hogy az egyesület 2.647.000 Ft támogatást kapjon, azaz 2011-ben 
összesen 6 millió forint önkormányzati támogatást kapjon, kézfelnyújtással jelezze. 
 
 
 
 
 



A képvisel�-testület 5 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
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az SVSE támogatásáról 

 
A Képvisel�-testület 
 

1. Az SVSE részére 2.647.000 Ft összeg támogatást nyújt, olyan elvárással, 
hogy az SVSE 2011. augusztus hónaptól kezd�d�en havonta két alkalommal 
tömegsport programot szervez. 

2. Felhatalmazza a polgármestert a támogatásról szóló megállapodás aláírására. 
 
Határid�: azonnal 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
 
Hronyecz Norbert: Köszöni a támogatást.  
 
 
 
 
 
 
5. napirendi pont: A polgár�rség támogatásának 
                                      megtárgyalása 
 
 
Nagy Imre polgármester: A polgár�rség támogatásának döntésér�l határozott a 
testület. 
Bejegyzésre került-e az Egyesület az OPSZ-hez? 
 
Simon Zoltán: Bejegyzésre került az OPSZ-nél, megállapodási szerz�dés kell még 
az Önkormányzattal és a rend�rséggel. Ehhez nem kötelez� OPSZ tagnak lenni. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Az Önkormányzat bármely egyesületet támogathat. 
  
Simon Zoltán: Már az áprilisi beadványunkban leírták, hogy mit szeretnének 
végezni, az Önkormányzattól egy helyiséget szeretnénk használatra.  
 
Seb�k Lajos képvisel�: Azt hiányolja, hogy az Önkormányzat elvárásai még nem 
fogalmazódtak meg. 
 
Ráduly József képvisel�: A Polgár�r Egyesület Sajóbábony lakosságának 
érdekében alakul meg, már nem is tudnak megegyezni. Miért nem lehetett volna a 
fiatalokat beengedni a korábbi Egyesületbe, nem kellene az Önkormányzatnak 
támogatni kett�t. Meg kellett volna együtt beszélni. 
 



Mézes István: Beszéltek együtt, nincs gondjuk egymással. Egy gond van gárdisták 
nem lehetnek a Polgár�r Egyesületnél, mert az illegális szervezet. Sajóbábony Város 
Polgár�r Egyesülete lettek június 27.-én. Van együttm�ködési megállapodás a 
Rend�rkapitánysággal. 
Az OPSZ és Megyei Szövetség is megállapodást köt. Hajlandóak fogadni az új 
belép�ket. Az új Egyesületnek eddig pénzébe nem került a létrehozás. Most döntsön 
a testület, kit támogat. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Támogatja a fiatalokat, de a jöv�ben nem biztos, hogy 
fogják tudni támogatni. Egyezzenek meg és próbáljanak egy szervezetben maradni. 
Elég egy egyesület. 
 
Simon Zoltán: Az Egyesület sokcélú: a polgár�rségen kívül b�nmegel�zés, 
környezetvédelem is a feladatunk. A jöv�ben szeretnék a t�zoltó hagyományokat is 
feleleveníteni. A megalapító 11 f�t képviselem, nélkülük nem döntök. Fenntartják az 
egyesületet ha nem kapnak támogatást úgy is. Tudnak együtt dolgozni a másik 
egyesülettel is, nincs ellenségeskedés közöttük. 
 
Gazda Lajos képvisel�: A testület célul t�zte ki a település közbiztonságának a 
meger�sítését, kamerázás is megtörténik, közterület-felügyel�t alkalmaz a hivatal. 
Február 4-ei közgy�lésen fiatalok szerettek volna felvételt nyerni az egyesületbe, de 
nem engedték. Márciusban új egyesület alapításába kezdtek ezek a fiatalok.  
 
Mézes István: Beszámoló közgy�lést tartottak februárban – oda csak tagok 
mehetnek – ezt a tájékoztatást kapta a Megyei Szövetségt�l is. Adott belépési 
nyilatkozatot is, melyet nem hoztak vissza. 
 
Simon Zoltán: Azért vannak itt, hogy haladjanak, nem a múlton kell rágódni. 
 
Ráduly József képvisel�: Ha nem tud a két egyesület megegyezni, alkalmatlanok, 
nem kell támogatást adni. Ha az lenne a feltétel, hogy kapjanak támogatást, 
lemondana Mézes István? 
 
Mézes István: Februárban le akart mondani, az elnökség azt mondta, hogy ne. Most 
már nem mond le, és végig dolgozik 2013-ig.  
 
Seb�k Lajos képvisel�: Most ott állnak, hogy 2013-ig egyik egyesület sem kap 
támogatást. Meg kell egyezni abban, hogy közös egyesület jöjjön létre. 
 
Simon Zoltán: Meghívná mindkét egyesület tagjait egy közös megbeszélésre az 
iskolába, döntsenek ott közösen. Ha kapnak helyiséget szívesen veszik, ez is segíti a 
m�ködést. Támogatás nélkül is m�ködnek.  
 
Mézes István: Az Egyesület pénzéb�l még be tudja fejezni az évet, de csak 
spórolva. 
 
 
 
 
 



A képvisel�-testület 4 igen,2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
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A két polgár�r egyesület egyeztet� tárgyalásának kezdeményezése 

 
A képvisel�-testület 
 
Javasolja, hogy a régi és az új polgár�r egyesület alakítson ki közös álláspontot egy 
közös megbeszélés alkalmával. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 
 
 
6. napirendi pont: A Lizi London Kft. pályázatíró cég tájékoztatója 
 
 
Pályázatíró cég meghallgatása: 
 
Nagy Imre polgármester: Köszönti Kiss Gábor urat, a LIZI képvisel�jét. 
 
Kiss Gábor: Ismerteti az általuk készített pályázatokat, melyek ebben az évben 
befogadó nyilatkozattal rendelkeznek. A nyertes pályázatik 2010-ben íródtak.  
 
Ráduly József képvisel�: Referencia munkát ígértek err�l az évr�l. 
 
Ráduly József képvisel�: Az érdekelné az Önkormányzatot, hogy a tavalyi évben 
mennyit nyertek a pályázatokkal. Az Önkormányzatnak megnyert pályázatokra lenne 
szüksége. Olyan cégre, aki pénzt hozna a településnek, tud írni és meg is nyeri. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: Mi kell ahhoz, hogy nyerjen egy pályázat. 
 
Kiss Gábor: Sikerdíjért dolgoznak. Ha nem nyer a pályázat, nincs költsége az 
Önkormányzatnak, objektív értékelési szempont van a pályázatoknál, meg tudják 
mondani el�re szinte 95 % pontossággal, hogy nyer-e vagy sem. 
 
Nagy Imre polgármester: Nem lehet pályázatot készíteni elképzelés, terv, 
költségvetés nélkül. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Sajóbábony nem hátrányos helyzet� a település, van 
adóbevétel. Ezért nem nyernek a pályázatokon. 
 
Kiss Gábor: Nem befolyásolja az eredményt az, hogy hátrányos helyzet� a 
település. 
 



Seb�k Lajos képvisel�: Azért hívták ide, Kiss Gábor urat, hogy jöv�re néz� 
együttm�ködési lehet�ségeinkr�l tárgyaljunk. 
 
Ráduly József képvisel�: Véleménye szerint két pályázatíró céggel is lehet 
kapcsolata az önkormányzatnak. 
  
Nagy Imre polgármester: Felkéri a Lizi London Kft. (iroda: 3530 Miskolc, Szentpáli 
u. 5.) pályázatírással is foglalkozó céget arra, hogy Sajóbábony Önkormányzatát az 
aktuális pályázati lehet�ségekr�l tájékoztassa. 
 
 
 
7. napirendi pont:         Az ÉRV által kiadott számlák tartalmának 
                                                           megtárgyalása 
 
 
Nagy Imre polgármester: Kérdezi a testületet zárt ülésen tárgyalják-e a 7. napirendi 
pontot? 
 
A képvisel�-testület 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
155/2011.(VII.19.) Önkormányzati Határozat 

 
Zárt ülés elrendelésér�l 

 
A képvisel�-testület 
 
Úgy döntött, hogy az ÉRV által kiadott számlák tartalmának megtárgyalása cím� 
napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
A zárt ülésr�l külön jegyz�könyv készül. 
 
Nagy Imre polgármester: Több hozzászólás nem volt, ezért a nyílt ülést bezárta. 
 
      k.m.f. 
 
 
 Likai-Tóth Adél       Nagy Imre 
       jegyz�                 polgármester  
 
 
 
   Bencs Gábor                  Seb�k  Lajos  
   jkv.hitelesít�        jkv.hitelesít� 
 
 


